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老师们，同学们和家长们，你们好！ 

 

本周六（10/6）中文学校放假。 秋高气爽，正是看红叶的日子。 部分家长推荐

High Point State Park 和 Bear Mountain State Park, 期待偶遇！ 

 

学校新闻与活动通知:  

 

 第 20 届华夏田径运动会将于 2018 年 10 月 14 日(星期日)在普兰斯堡分校举

行。报名将于 10 月 4 日周四晚 12 点截止。 10 月 7 号周日下午我们还将进

行第三次集训。 请看上周集训精彩回顾 

 

总校运动会征募义工，上午或者下午半天。家长参加半天算值班一次，高中生参

加可获得 volunteer hour 证书。  

 

杨剑虹老师还将继续组织小运动员们组成小记者团采访组稿，发行华夏通讯，全

校学生都可以报名参加。 

 

您可以继续在网站上报名：http://www.yingwenci.com 请选择学校：Marlboro; 填

写团队密码：HXSCS。 详情请看说明文件。  

 

相关问题请与王露生联系或者回复本邮件。 

 

 2018 华夏中文学校教学研讨会暨教师年会将于 11 月 3 日至 4 日在新泽西

州的 Princeton 举办， 大会将以“传承、创新、奉献、领军”为主题，面向华

夏 22 所分校及周边地区关心中文教育的热心人士，汇集一线教师的优秀课

程及教学理论, 展示不同层面的教学经验。  

 

 南部分校常年招募中文老师和文化老师， 特别是有双语教学经验的老师。

学校提供多种形式的培训与福利， 欢迎热爱中文教育，有责任心，有爱心

的人士加盟！ 有意者请发简历到 hiring@hxsouth.org。 

 

 侨报《小语世界》第一期征稿： 面向 1 年级-AP 班。第一期将重点选用 6-

AP 年级学生作品 截稿时间：2018 年 12 月 1 日。有图的作品，原件交给老
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师，转交给教务长廖山漫老师，其他文字，一律送廖老师的邮箱：邮箱：

hxschineseschool@gmail.com 并注 并注明标题：XXX 班级， XXX 名字 详

情请看说明。 

 

 

感谢你们的参与和支持！  

 

赵巍 

 

华夏南部中文学校校长 

 

 

Dear Teachers, Students, and Parents, 

 

School will be closed on Oct 6, 2018. It is the day of watching foliage. High Point 

State Park and Bear Mountain Park are recommended by some parents. 

 

 

Event Notification: 

 

 The 20th Huaxia Field & Track Game will be held at Plainsboro on October 

14th, 2018 (Sunday). You can register at the 

website: http://www.yingwenci.comPlease select the school: Marlboro; fill in the 

team password: HXSCS. If you have any questions or want to be a volunteer, 

please contact Lusheng Wang on WeChat or reply this email. Please check the 

details. 

 

 The school recruits Chinese teachers and cultural teachers all year round, 

especially teachers with bilingual teaching experience. The school offers a 

variety of training and benefits. If you are interested, please send resumes to 

hiring@hxsouth.org. 

 

 2018 Huaxia Chinese School Teacher Conference will be held in Princeton, New 

Jersey from November 3rd to 4th. It will be based on the theme of “Inheritance, 

Innovation, Dedication, and Leadership”. 

 

 The Overseas Chinese Newspaper Qiao Bao calls for articles. The first phase 

will focus on the selection of 6-AP grade students' works. The deadline is 

December 1, 2018. For more information, please contact your Chinese teacher or 

Ms. Liao Shanman at hxschineseschool@gmail.com. 
 

 

With warm regards, 
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Wei Zhao 

Principal, Huaxia South Chinese School 
Follow Us on Facebook 
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